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Abstract (en)
[origin: ES8205708A1] With this start-up control apparatus it is intended to reduce the starting jerk at elevators resulting from superimposing the
motor cut-on moment and load moment and to improve the starting comfort of the elevator passengers. The brake magnet of the electromechanical
holding brake of the elevator is connected for this purpose with a regulation device, by means of which there can be linearly decreasingly controlled
the braking force during the elevator's start-up, so that there can be obtained a linearly ascending start-up moment of the drive. The linear decrease
of the braking force first appears following decay of the cut-on moment peak of the drive motor. This can be obtained by optimum correlation of
the start-up time point of a reference value transmitter of the regulation device and the drive motor as well as the proportional part (P-part) of the
reference value transmitter, whose transfer function approximately corresponds to the time behavior of a PI-regulator. The cut-on moment peak can
only have an inappreciable effect, since the brake spring is dimensioned such that the mechanical brake moment amounts to 3-fold to 3.5-fold of the
motor rated moment or torque.

Abstract (de)
Mit dieser Anfahrsteuereinrichtung soll der aus der Überlagerung Motoreinschaltmoment - Lastmoment resultierende Anfahrruck bei Aufzügen
reduziert und der Anfahrkomfort verbessert werden. Der Bremsmagnet BM der elektromechanischen Haltebremse BR des Aufzugs ist zu diesem
Zweck mit einer Regeleinrichtung RK verbunden, mittels welcher die Bremskraft während des Anfahrens linear abnehmend gesteuert wird, so dass
ein linear ansteigendes Anfahrmoment des Antriebes erzielbar ist. Die lineare Abnahme der Bremskraft setzt erst nach Abklingen der Einschalt-
Momentenspitze des Antriebsmotors MH ein, was durch optimales Aufeinanderabstimmen der Startzeitpunkte des Sollwertgebers SWG der
Regeleinrichtung RK und des Antriebsmotors MH sowie des P-Anteiles des Sollwertgebers SWG, dessen Übergangsfunktion annähernd dem
Zeitverhalten eines PI-Reglers entspricht, erreicht wird. Die Einschalt-Momentenspitze kann sich nur unwesentlich auswirken, da die Bremsfeder BF
so bemessen ist, dass das mechanische Bremsmoment das 3fache bis 3,5fache des Motornennmomentes beträgt.
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